
 

 

 
 

 

 

Minnesanteckningar med rådet för funktionshinderfrågor i Farsta och trafikkontoret 23 

november 2018. 

 

Kerstin Järneberg, rådet 

Lars Jonsson, rådet 

Jaan Kaur, rådet 

Lena Nisula Wester, rådet 

Camilla Höglund, trafikkontoret 

Magdalena Möne, trafikkontoret 

Anna Gustavsson, Atrium 

 

Vi diskuterade utemiljön på bland annat torget i Farsta. 

Beläggningen på torget ska ses över och vissa partier har redan lagts om. Det ska även läggas 

in ledstråk vid översynen. 

Cykelparkeringarna som nu ligger i vägen för ramperna ska flyttas, trafikkontoret har en 

dialog med Atrium om var det är bäst att installera cykelparkeringarna. 

 

Det är utlagt råttbekämpning runt torget. 

 

Det ska sättas ut fler Bigbellys, just nu finns det sex stycken men fler ska sättas ut. 

Det nya parkeringssystemet är nu infört och klart. 

 

Nytt möte med trafikkontoret är planerat till maj 2019. 

 

Vid pennan  

Wiveca Eklund 


